



投球新秀賽 2017

2017年5月27日

敬啟者：

茲收到閣下參加2017年5月27日(星期六)於香港公園體育館舉行「投球新秀賽2017」之報名表格，現通知報名已被接納，並請留意以下事項：

1. 參賽資格：

參賽球員須是於本年度(12個月內)首次參與投球訓練或比賽。

2.

報到時間：

比賽須知及規則講解：

8-12歲: 下午12:00

8-12歲: 下午12:05

13-18歲: 下午2:50

13-18歲: 下午2:55

3. 各球隊敬請自備比賽時所需穿著之位置背心。如有隊伍需要由賽會提供位置背心，請於比賽日前向賽會提出。

4. 賽制須知：

8-12歲:

第一輪小組比賽將以單循環制*的形式進行，即每隊球隊將會和同組其他參賽隊伍各比賽一次，賽贏得3分，和得2分，輸1分。

第二輪比賽為淘汰賽，

Game 6(準決賽)：小組第4名 vs 小組第5名

Game 7(準決賽)：小組第2名 vs 小組第3名

Game 8(季軍賽)：Game 6 勝方 vs Game 7 負方

Game 9(冠軍賽)：Game 7 勝方 vs 小組第1名

13-18歲:

比賽將以單循環制*的形式進行，即每隊球隊將會和同組其他參賽隊伍各比賽一次，賽贏得3分，和得2分，輸1分。

如遇有平分者，將由在雙方比賽中的勝出者為排名較高的隊伍。如有3隊或以上的隊伍同分，將會依序計算其

(i) 平均得失球率(Goal Average)，即得球除以失球

(ii) 得失球率 (Goal Difference) ，即得球減失球

淘汰賽：

如遇有平分者及時間允許，比賽將會用黃金入球(Golden Goal)決定勝負。比賽會再重新開始，首先入球的隊伍勝出。如沒有足夠時間採用黃金入球去決定勝負，比賽則會以準決賽的比賽格式進行。活動負責人將會在當天做出決定。

(如有任何爭議，以英文版本為準。)

5. 比賽時間：

各場比賽為7分鐘半場。各比賽均會賽上、下半場。中場休息時間為1分鐘。

6. 每隊球隊可於半場時或於球賽因有球員受傷或不適而暫停時換入球員以作替補。
7. 球員切勿攜帶貴重物品前往比賽場地，比賽前球員需由裁判檢查有否除下身上之飾物：如戒指、耳環、手錶、手鍊、項鍊等，及於比賽前將手指甲剪短及磨滑，如有違者將不能作賽。
8. 在比賽期間，球員應留意及遵從各裁判發出之指示及手號，如有問題或查詢球例，應在該場比賽後由每隊之隊長向有關裁判查詢。
9. 是次比賽之頒獎禮將會在最後一場比賽後立即舉行，誠邀所有球隊留下，待頒獎禮完成後才離去。
10. 是次比賽之規則將以國際投球聯會發出之球例為依歸，如有遺漏或特殊情況，一切將由香港投球總會之工作人員作最後之裁決。

此致

香港投球總會

陳嘉欣 謹啟

2017年5月22日

聯絡電話：6084 7026

Netball Development Tournament

27 May 2017

Notes to Teams

1. Eligibility: Participating players should be playing netball for less than 12 months.

2.

Reporting Time:

8-12 Years Old: 12pm
13-18 Years Old: 250pm

Team Briefing Time:

8-12 Years Old: 1205pm
13-18 Years Old: 255pm

3. All teams should bring their own set of bibs. The HKNA will provide bibs only when necessary.

4. Competition System

8-12 Years Old: One round of round robin. The teams will be ranked at the end of the rounds. (**Win: 3 pts, Draw: 2 pts, Loss: 1 pt**)

Then the teams will go into elimination round according to the schedule below:

Game 6 (Semi-Finals) : Pool 4th vs Pool 5th
Game 7 (Semi-Finals) : Pool 2nd vs Pool 3rd
Game 8 (3rd/ 4th Play-off) : Winner of Game 6 vs Loser of Game 7
Game 9 (1st/2nd Play-off) : Winner of Game 7 vs Pool 1st

13-18 Years Old: Only one round of round robin. (**Win: 3 pts, Draw: 2 pts, Loss: 1 pt**)

Draw of points in round-robin game:

If two teams finished on equal competition points, then the team who won their encounter during the rounds will be deemed the higher ranked team. If three or more teams finished on equal points, the teams will be ranked by their Goal Average (“Goals For” divided by “Goals Against”). If teams have the same Goal Average, then the Goal Difference will be calculated (the difference between “Goals For” and “Goals Against”).

Draw of points in elimination round:

Golden goal will be used to determine the winner. Umpires will stop the game and play will re-start with a Centre Pass, as in the case of after an interval. Team who scores the first goal after this Centre Pass will be the winner.

5. All games of 7 minutes halves, with half time interval of 1 minutes.
6. Changes or Substitutions could only be made during Stoppages for injuries or illness, or at half time.
7. Players should not be bringing their valuables to the venue. Players will be checked by umpires before the game for jewellery such as earrings, necklaces, bracelets etc., and watches. Fingernails should be cut short and smooth and they should be done well before the tournament. Players not abiding these rules are not allowed on court.
8. Players should listen and comply with the instructions and hand signals given by the umpire(s). If there are any clarification about the rules, this should be done after the game and by the captain of the team with corresponding umpire(s).
9. All teams are invited to attend the prize presentations.
10. All International Netball Federation (2016) netball rules apply to this tournament, unless otherwise stated. If there are any dispute, HKNA personnel has authorization to make final decision.

Information prepared by
Angela Chan (Mobile: 60847026)
On 22 May 2017

Netball Development Tournament

投球新秀賽 2017

27 May 2017 年 5 月 27 日

8-12 years old

School 所屬學校	Team Name 隊名
Diocesan Girls' Junior School 拔萃女小學	Icicles
English School Foundation (ESF) 英基學校協會	Wildcats B
HCKLA Buddhist Wong Cho Sum School 香海正覺蓮社佛教黃藻森學校	BWCSS
C.U.H.K.F.A.A. Thomas Cheung School 香港中文大學校友會聯會張煊昌學校	TCS
Clearwater Bay School 清水灣小學	CWBS Typhoons

13-18 years old

School 所屬學校	Team Name 隊名
St. Paul's School (Lam Tin) 藍田聖保祿中學	SPS Blockbuster
Ching Chung Hau Po Woon Secondary School 青松侯寶垣中學	CCHPWSS
SKH St. Simon Lui Ming Choi Secondary School 聖公會聖西門呂明才中學	LMC
Kwun Tong Government Secondary School 觀塘官立中學	KTGSS
English School Foundation (ESF) 英基學校協會	Wildcats A
Independent Team 獨立球隊	SGNC
Independent Team 獨立球隊	Combos

Netball Development Tournament 投球新秀賽 2017

Schedules 賽程表

GAME No.	TIME	8-12 years old					
		COURT 1			COURT 2		
1	1215	Icicles	VS	BWCSS	TCS	VS	CWBS Typhoons
2	1230	Icicles	VS	Wildcats B	TCS	VS	BWCSS
	1245	5min Break					
3	1250	CWBS Typhoons	VS	Wildcats B	Icicles	VS	TCS
4	1305	Icicles	VS	CWBS Typhoons	BWCSS	VS	Wildcats B
	1320	TCS	VS	Wildcats B	BWCSS	VS	CWBS Typhoons
5	1335	5min Break					
6	1340	Exhibition Game			4th	VS	5th
7	1355				3rd	VS	2nd
8	1410				Winner of Game 6	VS	Loser of Game 7
9	1425				1st	VS	Winner of Game 7
10	1440	Prize Presentation					

		13-18 years old					
11	1500	LMC	VS	SPS	KTGSS	VS	Wildcats A
12	1515	CCHPWSS	VS	Combos	SGNC	VS	Wildcats A
13	1530	LMC	VS	KTGSS	SPS	VS	CCHPWSS
14	1545	Combos	VS	Wildcats A	SGNC	VS	KTGSS
15	1600	LMC	VS	Combos	SPS	VS	SGNC
	1615	5min Break					
16	1620	KTGSS	VS	SPS	CCHPWSS	VS	Wildcats A
17	1635	SGNC	VS	LMC	Combos	VS	KTGSS
18	1650	LMC	VS	CCHPWSS	Wildcats A	VS	SPS
19	1705	SGNC	VS	CCHPWSS	Combos	VS	SPS
20	1720	LMC	VS	Wildcats A	SGNC	VS	Combos
21	1735	KTGSS	VS	CCHPWSS		VS	
	1750	Prize Presentation					